
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z zapowiedzią rządu dotyczącą wypłaty środków finansowych w wysokości 5 tysięcy zł 

w ramach jednorazowego dodatku dla pracowników niemedycznych oddziałów covidowych zwracam się 

z następującymi zapytaniami. 

Jakie były podstawy ustalenia okresu przepracowanych co najmniej 21 dni w obszarze covidowym jako 

warunku wypłaty dodatku? Co z pracownikami, którzy narażając swoje zdrowie, przepracowali w obszarze 

covidowym mniej niż 21 dni i w tym czasie zarazili się koronawirusem COVID-19? Dlaczego tym pracowni-

kom nie wypłaca się dodatku w wysokości 100% wynagrodzenia tak jak pracownikom medycznym? Z jakich 

przyczyn grupa pracownicza sekretarek medycznych oddziałów covidowych została wyłączona z katalogu 

grup pracowników, którym będzie przysługiwał ten dodatek? 

Jednocześnie wnoszę o pilne włączenie grupy zawodowej sekretarek medycznych do katalogu grup, któ-

rym zostanie wypłacony wspomniany dodatek. Szczególnie dotyczy to sekretarek pracujących w szpitalnych 

oddziałach ratunkowych. 

Uprzejmie proszę o odpowiedź. 

Wojciech Konieczny 
 


